



FÉDÉRATION INTERNATIONALE DE LA PÊCHE SPORTIVE EN EAU DOUCE

PRÉSIDENT

Prof. Ugo Claudio MATTEOLI
Viale Tiziano, 70
00196 ROME
ITALIE
☎: +39 06 8798 0514
☎: +39 06 8798 0087
presidente@fipsas.it

Rome, March 11th 2020

To All Federations affiliated

Dear leaders of the FIPSeD member federations, Dear anglers,

as already communicated by my colleague and friend Zangerlé, President of FIPS-Mer, Covid-19 (Corona Virus) is spreading with alarming speed and is developing into a pandemic. Many national governments take even drastic measures to avoid the spreading and thereby the increasingly rapid contamination of more and more people.

It is in this perspective, to protect our anglers, their companions, their families as well as the organizers, and to avoid contributing to a spreading of the virus, that the FIPSeD Steering Committee has taken the following decision:

- 1) Carnivorous Artificial Bait Shore Angling World Championship, scheduled in Portugal on 25th and 26th April, is postponed to a later date.**
- 2) Feeder Fishing World Championship for Club, scheduled in Bulgaria on 30th and 31st May, it remains actually confirmed, but we warmly suggest participants to wait before booking hotels and travels for assessing the evolution of the situation;**
- 3) Disabled – Veterans – Masters World Championship, scheduled in Slovenia on 6th and 7th June, they remain actually confirmed, but we warmly suggest participants to wait before booking hotels and travels for assessing the evolution of the situation.**

At the end of April, the FIPSeD Steering Committee, together with the CIPS Praesidium, will study the situation to take decisions regarding these Championships and the other Championships.

We hope you understand this decision that was not easy to take, but the health of all of us and the protection of more vulnerable persons must be our first priority.

Best regards.

Prof. Ugo Claudio Matteoli
FIPSeD President



FÉDÉRATION INTERNATIONALE DE LA PÊCHE SPORTIVE EN EAU DOUCE

PRÉSIDENT

Prof. Ugo Claudio MATTEOLI
Viale Tiziano, 70
00196 ROME
ITALIE
☎: +39 06 8798 0514
☎: +39 06 8798 0087
presidente@fipsas.it

Rome, 11 mars 2020

A Les Fédérations affiliées

Chers dirigeants des Fédérations membres de la FIP Sed, Chers pêcheurs,

comme déjà communiqué par mon collègue et ami Zangerlé, Président de la FIPS-Mer, actuellement le Covid-19 (Coronavirus) se propage avec une vitesse alarmante et il est en train de se développer en pandémie. Beaucoup de Gouvernements nationaux prennent des mesures parfois drastiques pour éviter la propagation du virus et par là la contamination de plus en plus rapide de plus en plus de gens.

C'est dans cette optique, pour protéger nos pêcheurs, leurs accompagnateurs ainsi que leurs familles et pour éviter à contribuer à une propagation du virus, que le Comité Directeur de la FIP Sed a pris les décisions suivantes:

- 1) **Le Championnat du Monde Carnassiers aux Leurres Artificiels du Bord, en programme en Portugal les 25 et 26 avril, est destiné à une date ultérieure;**
- 2) **Le Championnat du Monde Feeder par Club, en programme en Bulgarie les 30 et 31 mai, reste pour le moment confirmé, mais nous suggérons aux participants d'attendre avant de procéder avec la réservation de leur avion et hôtel pour évaluer l'évolution de la situation;**
- 3) **Les Championnats du Monde de Pêche au Coup Handicapés, Vétérans et Masters en programme en Slovénie les 6 et 7 juin, restent pour l'instant confirmés, mais nous suggérons aux participants d'attendre avant de procéder avec la réservation de leur avion et hôtel pour évaluer l'évolution de la situation.**

A la fin d'avril le Comité Directeur de la FIP Sed, avec le *Praesidium* de la CIPS étudiera la situation pour prendre les décisions concernant ces Championnats et d'autre Championnats.

En confiant que vous tous comprenez bien cette décision, qui n'était pas facile à prendre, mais vis-à-vis de nous tous, la santé et la protection de personnes vulnérables doit être notre première priorité.

Cordialement.

Prof. Ugo Claudio Matteoli
Président FIP Sed